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我們的願景 
 
以專業誠信和優質服務成為可靠的長期合作夥伴，建立聲譽良好的品牌. 
 
 
我們的使命 

 我們以最高的誠信對待我們的合作夥伴和客戶，實現雙贏局面。 

 

 我們重視員工的培訓，使他們的經驗不斷提升，並具有良好的人際交往能

力。讓我們的人才有更多的發展空間，也能夠適應不斷變化的市場環境。 
 
 

 我們致力推動中港大灣區物流的長遠發展，邁向更高服務質素、成本效益和

經濟效能。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

我們的願景及使命 
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AOC 集團成立於 1978 年，總部設在美國洛杉磯，是美國當地具有領先地位的貨

運代理之一。   
 
美亞通物流有限公司於 2004 年在香港及

深圳成立，為華南一級貨運代理。 我們

努力為中國客戶提供全球的 7x24 物流服

務。 除了標準運輸外，我們在客戶的需

求基礎上，提供客製化的服務，務求將

我們的優質客服延伸至您及您的客戶

方，以達至三嬴的互利效益。 
 
我們一向以客戶、員工和全球合作夥伴為我們的驕傲。 我們致力於遵循國際標準

來執行我們的物流服務，讓客戶可以以最低成本得到優質的服務。 我們提供具有

絕對安全性和靈活性的增值服務，以保持對客戶、員工和合作夥伴的滿意度。 
 

我們熟悉深圳海關和當地政府部門的法規

及運作，無論是出境或進口的貨運需求，

都能夠為您量身定製，建立流暢的運輸

管道。深圳和香港獨有的便利跨境運輸

模式，成為華南的主要門戶。 憑藉地理

優勢，深圳和香港成為珠三角的心臟位置。 
美亞通能夠以最大的靈活性通過香港、澳

門和廣州的跨境連接安排深圳與海外的進

出口。 
 

我們的故事 
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中國內地作為世界工廠，每天有數以百噸的原材料、高科技電子產品以傳統模式

及高昂的物流費用從香港空運至中國內地城市；美亞通早於2006年，利用深圳作

為中國南大門的優勢，跳出傳統框架，在新的領域尋找發展，與深圳航空公司合

作，創新發展「一站式多式聯運」，貨物由香港經深圳口岸清關，在深圳國際機

場以國內航班或公路運輸的方式，送至內地保稅工廠或出口加工區；為廣大客戶

提供實惠，而時效與香港直飛無異的創新運輸模式，深受歡迎。 
 
 跨境陸空聯運  

- 從香港以陸路運輸經由深圳國際機場飛往國內各大城市及至全中國各地 
 陸路運輸  

- 從香港經深圳運送到中國各城市的陸路貨運 
 
我們的服務 : 
 全球物流服務 : 
 空運 
 海運 
 陸運 

 我們專注於： 
 跨境「陸-空聯運」、長途陸運、門到門至全中

國各地城市 
 代付中國進口關稅、進口報關及異常事故的處理方案 
 客製化增值服務 
 專人手提速運服務 
 防雨包膜保護、 重新加固包裝服務 
 機器運送、真空包裝、裝箱、拆箱、移位，處理特別尺寸貨物 

多模式聯運 Multimodal Transportation 
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在嚴格的監督下提供優質的裝運服務，以確保工作人員安全及貨物完整 

             
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
美亞通深知運輸的基本要求以及客戶的期望 - 安全可靠的服務，使他們的商品從

點到點的運輸完整無誤。 
 
我們執行運輸服務時，不論裝運數量多少（即使量少如小紙箱、散裝貨物、打板

貨件、空運箱或船櫃），都必以謹慎專業的態度去操作我們承運的每一票、每一

件貨物。 
 
為了給我們尊貴的客戶提供最大的利益，美亞通特地建立了一個 7x24 的專業團

隊，適時提供任何需要加強貨物包裝的服務，包括添加拉伸膜包裝、加裝木板或

組裝木箱，以提供額外的貨物保護，防止貨物因潮濕或碰撞而損壞。 
 

安全可靠的服務 
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提供專業的全方位專案解決方案，以滿足客戶需求 
 
添加薄膜包裝以防止貨物潮濕 

 
 
 
 
 
 
 
 
加裝木板以防碰撞 

 
 
 
 
 
 
 
 

實例展示 
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通過框架包裝加強保護 
  

 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
通過綁紮和固定避免移位 

 
 

使用適當的設備 - 起重機叉車  
以確保工作人員和貨物的安全 
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項目貨物處理 
 
憑藉我們的專業知識，我們能夠處理從重型到超限的項目貨物。無論我們的客戶

訂購機械、石油管道、離岸船泊物資、建築材料以至玻璃幕牆…等等，我們美亞

通都具備相關專業知識及能有效管控整個過程，確保每項細節操作順利進行。 
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機器處理 
 
使用安全氣泵及真空袋包裝 
      
            用於機器定位的氣泵                 使用安全氣泵為機器定位            真空袋包裝機器 
  
 
 
 
 
 
 
 
         
 
 
使用訂製木板裝箱加固包裝 
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 我們的網絡覆蓋全國 30 多個主要城市 
 
 海外的客戶可以透過香港及深圳 

連接至我們的中國分銷網路 
 

 如有任何查詢, 我們的專業團隊 
將樂意提供協助 ! 

  

美亞通物流有限公司 
AOC China Limited 
 

中國 – 香港      電話: 852-2389 2218 

香港新界 沙田 小瀝源     傳真: 852-2389 2281 

源順圍 13-15 號 金利來集團中心 6 樓 B 室  電郵: info@aocchn.com 

         

主要聯絡人 

梁萬程   - 總經理    電郵: aricleung@aocchn.com 

陳樺    - 運務經理    電郵: allychen@aocchn.com 

黎錦玉   - 業務經理          電郵: carmenlai@aocchn.com 

 

中國 – 深圳      電話: 86-755-2777 3916 

深圳寶安國際機場 興華路 59 號    傳真: 86-755-2777 9323 

興鴻基物流園一期 B 座 201 室    電郵: info@aocchn.com 

         

主要聯絡人 

陳玲    - 客戶服務經理   電郵: sukichen@aocchn.com 

周俊峰   - 空運經理    電郵: jfzhou@aocchn.com 

我們的網絡及聯絡方式 
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Vision 
 
 To be a reliable long-term partner with integrity and high-quality service, 

and to build a reputable brand. 
 
 
Mission 

 We strive to work with our partners and customers with the highest integrity 
to achieve a win-win situation. 

 

 We value our employees through providing training and improving their 
experiences and interpersonal skills. Unlock their potentials for continuous 
development and adaption to the ever-changing market situation. 

 
 

 We committed to promoting the long-term development of logistics in Hong 
Kong, Greater Bay Area of China, and moving towards higher service 
quality as well as cost-effectiveness and economic efficiency. 

 
 
 
 
 
 
 

Our Vision and Mission 
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The AOC Group was founded in 1978, with its headquarters in Los Angeles. AOC USA is 
one of the city’s leading intercontinental freight forwarding industry service providers.  
  
AOC China Limited was established in 2004 
as a Class-A freight forwarding agent in 
Shenzhen, Southern China. We endeavored to 
provide full-range logistic services in Mainland 
China. Apart from providing standard 
transportation services, we offer tailored-made 
services based on the needs of our customers, 
and extend our high-quality services to you and 
your end customers to achieve the mutual 
benefit of win-win. 
 
At AOC, we take pride in our customers, employees, and global partners. We are committed 
to provide value-added services so that customers can enjoy excellent services at the lowest 
cost, and to follow international standards to carry out our logistics services with absolute 
security and flexibility to maintain the satisfaction of all stakeholders.  
 

We are familiar with the regulations and 
operations of Shenzhen Customs and 
government authorities. We can assist in 
problem-solving, designing, and planning 
comprehensive solutions tailor-made to your 
shipments, both inbound and outbound, in China. 
 
AOC is located in the heart of South China. Gifted 
with such a geographical advantage, we are 
capable of handling all import and export 
shipments with maximal flexibility between 
Shenzhen, Hong Kong, Guangzhou, and Macau. 
 

Our Story 
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Mainland China, being the world's mega factory, has hundreds of tons of raw materials and 
high-tech electronic products shipped from Hong Kong to cities in mainland China every day 
using traditional methods and high logistics costs. As early as 2006, AOC took the advantage 
of Shenzhen as the southern gate of China. Breaking out of the traditional framework and 
looking for development in new fields, we cooperate with Shenzhen Airlines to innovatively 
develop “One-Stop Multimodal Transport". The goods from Hong Kong are cleared through 
the Shenzhen customs gateway, and are delivered through the Shenzhen International Airport 
by domestic flights or road transport to the bonded factories or export processing zones in the 
Mainland; it provides customers with cost benefits and is an innovative transportation mode 
with the same timeliness as direct flights from Hong Kong. It's widely appreciated 
 
 Land-Air combined Transportation 

- From Hong Kong to major cities in China via Shenzhen International Airport 
 

 Road Freight Transportation 
- From Hong Kong to cities in China via Shenzhen 

 
Our Service Range: 
 Worldwide Logistics: 

 Air freight 
 Ocean freight 
 Land transport 

 We focus on： 
 Cross-border "Land-Air transport", Long-haul land 

transport, Door-to-Door to cities all over China 
 Import customs duties pre-paid, Import declarations, 

irregularity handling, and solutions 
 Customized value-added services 
 Hand-carry express services 
 Wet-damage preventive repackaging services 
 Machine transport, vacuum packing, crating, uncrating, positioning; odd-size cargo 

handling 

Multimodal Transportation 
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To provide quality shipping services under strict supervision to ensure the safety of 
personnel and the integrity of goods 
 

             
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
AOC is well aware of the transportation requirements and the expectations of the customers - 
Safety and Reliability Services – to have their merchandise transported from end to end without 
any discrepancy. 
 
When we perform transportation services, regardless of the shipment quantity (i.e., even small 
cartons, bulk cargo, palletized shipments, air boxes, or shipping containers), every single piece 
of shipment in our custody will be handled in a careful and professional manner. 
 
For the greatest benefit of our valued customers, AOC has specially established a 24x7 team 
to provide timely services that require strengthened packaging of goods, including adding 
shrink-wrap, wooden planks, or assembling wooden cases, to provide sufficient cargo 
protection against damage during the transportation. 

Safety and Reliability  
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Provide professional and all-round project solutions to meet 
customer needs 
 
Prevent the goods from wet damage by applying shrink-wrap packaging 

 
 
 
 
 
 
 
 
Prevent damage or dent by adding plywood planks 

 
 
 
 
 
 
 
 

實例展示 
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Enhanced protection by crate packaging 
  

 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
Prevent drifting by lashing & fixing 

 
 

Apply appropriate equipment 
 - crane-lift truck to ensure the  
safety of staff and goods 
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Project Cargo Handling 
 
AOC offers a full spectrum of project solutions that are tailor-made to suit your needs. 
With our expertise, we can handle Project Cargoes from over-weight to odd-sized ones.  
Whatever our customers order, like machinery, oil pipelines, offshore berthing materials, 
building materials or glass walls, and so forth, we can effectively manage the entire 
process to ensure a seamless operation.  
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Machinery Handling 
 
Using a safety air pump and vacuum bag packaging 
            
  
 
 
 
 
 
 
 
         
 
 
 
 
Using tailor-made plywood case to strengthen the packaging 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Air pump for machine positioning Machine positioning 
using a safety air pump 

Vacuum bag packaging 
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 Our network covers more than 30 major  

Cities countrywide 
 

 Through Hong Kong and Shenzhen, we  
Connect overseas customers to our  
China distribution network 
 

 If you need any assistance,  
our professionals are here to help !  

 

美亞通物流有限公司 
AOC China Limited 
Hong Kong – China      Tel: 852-2389 2218 
6B Goldlion Holdings Centre     Fax:  852-2389 2281 
13-15 Yuen Shun Circuit, Siu Lek Yuen, N.T. Hong Kong Email: info@aocchn.com    

 
Main Contact 
Mr. Aric Leung - General Manager                              Email: aricleung@aocchn.com 
Ms. Ally Chen - Operation Manager            Email: allychen@aocchn.com 
Ms. Carmen Lai  - Business Manager         Email: carmenlai@aocchn.com 
 
Shenzhen – China       Tel: 86-755-2777 3916   
Room 201, Block B, Xing Hong Ji Logistics Centre  Fax: 86-755-2777 9323      
59 Xing Hua Road, Bao’an International Airport   Email: info@aocchn.com 
Shenzhen 518128, China  
 
Main Contact 
Ms. Suki Chen            - Customer Service Manager    Email: sukichen@aocchn.com 
Mr. JF Zhou                - Airfreight Manager                     Email: jfzhou@aocchn.com 

Our Network and Focal Contact 
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